

IMPORTANT PRODUCT INFORMATION



SAFETY INFORMATION

READ ALL SAFETY INFORMATION BEFORE USING THE DEVICE. FAILURE TO FOLLOW THESE SAFETY INSTRUCTIONS COULD RESULT IN FIRE, ELECTRIC SHOCK, OR OTHER INJURY OR DAMAGE.



DANGER — TO REDUCE THE RISK OF FIRE OR ELECTRIC SHOCK, FOLLOW THESE INSTRUCTIONS CAREFULLY.

- DO NOT force the adapter into a power outlet.
- DO NOT expose the adapter, metal connectors, or cable to liquids.
- If the adapter or cable appears damaged, discontinue use immediately.
- Be sure to hold the plug, not the cable, when plugging in or out. Grabbing the cable may damage the wire or cause problem.
- DO NOT install when it is raining.
- DO NOT install on a hot surface or metal surface (one that stores heat).
- Ensure the cable is securely fastened along its length and be aware of hazards from a weed whacker, hedge trimmer, or similar equipment.
- DO NOT expose the adapter to corrosive materials.
- Use only with compatible Blink devices. For device compatibility, please see the detail page for your accessory on <https://support.blinkforhome.com/indoor-outdoor-accessories>.



WARNING: Strangulation Hazard. Children have strangled in cables. Keep out of reach of young children.



WARNING: Small parts contained in your device and its accessories may present a choking hazard to small children



WARNING: Risk of Electric Shock.

Your adapter is raintight and meets IP67 test conditions under IEC 60529, and can withstand outdoor use and contact with water under certain conditions. When used with compatible Blink devices, refer to the IP rating of the device into which the adapter is plugged. Do not plug the power adapter into an outdoor socket without first ensuring it has appropriate weather resistance for outdoor use. Always ensure socket is easily accessible and located near the Blink device that it is powering. Install only to a covered Class A GFCI electrical socket that has an enclosure that is weatherproof with the attachment plug cap inserted or removed.

Not for use with electrical sockets that are weatherproof only when the socket is covered (attachment plug cap not inserted and electrical socket cover closed).

Your adapter is not intended for underwater use and may experience temporary effects from exposure to water. Do not intentionally immerse your adapter in water. Do not spill any food, oil, lotion, or other abrasive substances on your adapter. Do not expose your adapter to pressurized water, high velocity water, or extremely humid conditions (such as a steam room). Do not expose your adapter to salt water or other conductive liquids. To protect against electric shock, do not place

cord, plug, or adapter in water or other liquids. If your adapter gets wet from immersion in water or high pressure water, carefully disconnect all cables without getting your hands wet and wait for them to dry completely before powering it on again. Do not attempt to dry your adapter with an external heat source, such as a microwave oven or a hair dryer. To avoid risk of electric shock, do not touch your adapter or any wires connected to your device during a lightning storm while your device is powered. If your adapter is dropped or otherwise appears damaged, discontinue use immediately, as the waterproofing of the adapter may be compromised

Other Safety Considerations

Your device does not have an on/off button. If you wish to stop power from flowing into your device, unplug the power cord. Do not plug multiple electric devices into the same wall socket. Overloading a socket can cause it to overheat and may result in a fire

CAUTION: When mounting this device in elevated locations, use precautions to ensure that the device does not fall and harm bystanders.

PRODUCT SPECIFICATION

Model Number: BAH0410U

Adapter Made By: Dongguan Aohai Technology Co. Ltd.

Input Rating: 100-240Vac, 50/60Hz, 0.35W

Output Rating: 5.0Vdc, 2.0A, 10.0W

Average Active Efficiency: 82.5% @115Vac

No-load Power Consumption: 0.032W @115Vac

Operating Temperature Range: -20°C to 50°C (-4°F to 122°F)

FOR USERS IN THE UNITED STATES

Device Name: Weather Resistant Power Adapter

Model: BAH0410U

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) This device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

Responsible Party and Party issuing Supplier's Declaration of Conformity:

Amazon.com Services LLC, 410 Terry Avenue North, Seattle, WA 98109, U.S.A.

www.blinkforhome.com/contact-us

NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause

harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

Caution, pursuant to Section 15.21 of the FCC rules, user changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

FOR USERS IN CANADA

CAN ICES-3(B)

RECYCLING YOUR DEVICE PROPERLY

In some areas, the disposal of certain electronic devices is regulated. Make sure you dispose of, or recycle, your device in accordance with your local laws and regulations. For information about recycling your device, go to www.amazon.com/devicesupport.

Additional Safety and Compliance Information

For additional safety, compliance, recycling and other important information regarding your device, please refer to the Legal and Compliance section of the About Blink menu in the Settings in your app or on the Blink website at <https://blinkforhome.com/safety-and-compliance>

TERMS AND POLICIES

By purchasing or using the product, you agree to the Terms of Service found at <https://blinkforhome.com/terms-of-service>

LIMITED WARRANTY

For information on our warranty and any other applicable policy, visit <https://blinkforhome.com/blink-terms-warranties-and-notice>

ADDITIONAL INFORMATION You can find the Customer Service contact information and other applicable terms and Device information (including in other languages) at <https://support.blinkforhome.com/>

INFORMATIONS IMPORTANTES SUR LE PRODUIT



CONSIGNES DE SÉCURITÉ

LIRE TOUTES LES CONSIGNES DE SÉCURITÉ AVANT L'UTILISATION DE L'APPAREIL. LE NON-RESPECT DE CES CONSIGNES DE SÉCURITÉ PEUT ENTRAÎNER UN INCENDIE, UNE DÉCHARGE ÉLECTRIQUE OU D'AUTRES BLESSURES OU DOMMAGES.



DANGER — POUR RÉDUIRE LES RISQUES D'INCENDIE OU DE DÉCHARGE ÉLECTRIQUE, SUIVEZ ATTENTIVEMENT CES INSTRUCTIONS.

- NE PAS forcer l'adaptateur dans une prise de courant.
- NE PAS exposer l'adaptateur, les connecteurs métalliques ou le câble à des liquides.
- Si l'adaptateur ou le câble semble endommagé, cessez immédiatement de l'utiliser.
- Veillez à tenir la fiche, et non le câble, lors du branchement ou du débranchement. Le fait de saisir le câble risque d'endommager le fil ou de provoquer un problème.
- NE PAS installer lorsqu'il pleut.
- NE PAS installer sur une surface chaude ou une surface métallique (qui emmagasine de la chaleur).
- Veillez à ce que le câble soit solidement fixé sur toute sa longueur et faites attention aux risques liés à l'utilisation d'une débroussailleuse, d'un taille-haie ou d'un équipement similaire.
- NE PAS exposer l'adaptateur à des matériaux corrosifs.
- Utiliser uniquement avec les appareils Blink compatibles. Pour la compatibilité des appareils, veuillez consulter la page détaillée de votre accessoire à l'adresse suivante : <https://support.blinkforhome.com/indoor-outdoor-accessories>.



AVERTISSEMENT : Risque de strangulation. Des enfants ont été étranglés dans des câbles. Tenir hors de portée des jeunes enfants.



AVERTISSEMENT : Les petites pièces contenues dans votre appareil et ses accessoires peuvent présenter un risque d'étouffement pour les jeunes enfants



AVERTISSEMENT : Risque de décharge électrique.

Votre adaptateur est étanche à la pluie et répond aux conditions du test IP67 selon la norme IEC 60529, et peut résister à une utilisation extérieure et au contact de l'eau dans certaines conditions. En cas d'utilisation avec des appareils Blink compatibles, se référer à l'indice IP de l'appareil dans lequel l'adaptateur est branché. Ne branchez pas l'adaptateur électrique sur une prise extérieure sans vous être assuré au préalable qu'il présente une résistance suffisante aux intempéries pour une utilisation à l'extérieur. Toujours veiller à ce que la prise soit facilement accessible et située à proximité de l'appareil Blink qu'elle alimente.

Installez uniquement sur une prise électrique GFCI de classe A couverte dont le boîtier est étanche avec ou sans le capuchon de la fiche de fixation.

Ne pas utiliser avec des prises électriques qui ne sont étanches que lorsque la prise est couverte

(capuchon de la fiche de fixation non inséré et couvercle de la prise électrique fermé).

Votre adaptateur n'est pas conçu pour être utilisé sous l'eau et peut subir des effets temporaires dus à l'exposition à l'eau. Ne plongez pas intentionnellement votre adaptateur dans l'eau. Ne renversez pas d'aliments, d'huile, de lotion ou d'autres substances abrasives sur votre adaptateur. N'exposez pas votre adaptateur à de l'eau sous pression, à de l'eau à grande vitesse ou à des conditions extrêmement humides (comme dans un hammam). N'exposez pas votre adaptateur à l'eau salée ou à d'autres liquides conducteurs. Pour vous protéger contre les décharges électriques, ne placez pas le cordon, la fiche ou l'adaptateur dans l'eau ou dans d'autres liquides. Si votre adaptateur est mouillé à la suite d'une immersion dans l'eau ou dans de l'eau à haute pression, débranchez soigneusement tous les câbles sans vous mouiller les mains et attendez qu'ils soient complètement secs avant de le remettre sous tension. N'essayez pas de sécher votre adaptateur avec une source de chaleur externe, telle qu'un four à micro-ondes ou un sèche-cheveux. Pour éviter tout risque de décharge électrique, ne touchez pas votre adaptateur ou les fils connectés à votre appareil lors d'un orage alors que votre appareil est sous tension. Si l'adaptateur tombe ou semble endommagé, cessez immédiatement son utilisation, car son étanchéité risque d'être compromise.

Autres considérations en matière de sécurité Votre appareil ne dispose pas de bouton marche/arrêt. Si vous souhaitez interrompre l'alimentation de votre appareil, débranchez le cordon d'alimentation. Ne branchez pas plusieurs périphériques électriques dans la même prise murale. La surcharge d'une prise de courant peut entraîner une surchauffe et provoquer un incendie.

ATTENTION : Lorsque vous montez cet appareil dans des endroits élevés, prenez des précautions pour vous assurer que l'appareil ne tombe pas et ne blesse pas les passants.

SPÉCIFICATIONS DU PRODUIT

Numéro de modèle : BAH0410U

Adaptateur fabriqué par : Dongguan Aohai Technology Co. Ltd.

Capacité d'entrée : 100-240 VCA, 50/60 Hz, 0,35 W

Capacité de sortie : 5 VCC, 2,0 A, 10,0 W

Efficacité active moyenne : 82,5 % @115 VCA

Consommation électrique à vide : 0,032 W @115 VCA

Plage de température de fonctionnement : De -4 °F à 122 °F (-20 °C à 50 °C)

POUR LES UTILISATEURS DU CANADA

CAN ICES-3 (B)

RECYCLER VOTRE APPAREIL DE MANIÈRE APPROPRIÉE

Dans certaines régions, l'élimination de certains appareils électroniques est réglementée. Veuillez à mettre votre appareil au rebut ou à le recycler conformément aux lois et réglementations locales.

Pour plus d'informations sur le recyclage de votre appareil, consultez le site :

www.amazon.com/devicesupport.

Informations complémentaires sur la sécurité et la conformité

Pour plus d'informations sur la sécurité, la conformité, le recyclage et d'autres informations importantes concernant votre appareil, veuillez vous référer à la section juridique et de conformité du menu À propos de Blink dans les paramètres de votre application ou sur le site Internet de Blink à l'adresse suivante <https://blinkforhome.com/safety-and-compliance>

CONDITIONS ET POLITIQUES

En achetant ou en utilisant le produit, vous acceptez les conditions de service figurant sur le site : <https://blinkforhome.com/terms-of-service>

GARANTIE LIMITÉE

Pour plus d'informations sur notre garantie et toute autre politique applicable, consultez l'adresse : <https://blinkforhome.com/blink-terms-warranties-and-notice>

INFORMATIONS COMPLÉMENTAIRES – Vous pouvez trouver les coordonnées du service à la clientèle et d'autres informations sur les conditions et le dispositif applicables (y compris dans d'autres langues) à l'adresse : <https://support.blinkforhome.com/>

©2024 Amazon.com, Inc. or its affiliates. Amazon, Blink, and all related marks are trademarks of Amazon.com, Inc. or its affiliates.